



Corporate Health and Safety Policy

What we do for health and safety

We want to change the world with vacuum solutions – that is our purpose as the world’s leading developer and manufacturer of leading-edge vacuum valves. We owe our success to our employees. That is why it is important to us that they are healthy and safe in their working environment. With this goal in mind, we are constantly improving the safety precautions of our corporate processes and activities, paying close attention to the following:

- We live a distinctive safety and health culture. This includes caring for each other, taking responsibility, actively addressing problems, constantly learning, communicating transparently, and involving all stakeholders.
- We cultivate an awareness that we are responsible not only for our own work safety and health, but also for that of others.
- We ensure a healthy and safe working environment at all locations and is appropriate to the purpose, size and context of our company and to the specific nature of its occupational health and safety (OHS) risks and opportunities. Therefore, we encourage active participation and consultation from employees or their representatives in all safety and health matters and expand their knowledge through training and instruction.
- We commit to eliminate hazards and reduce OHS risks to prevent accidents and injuries in the workplace. This we accomplish by applying best manufacturing and business practices and using hazard-free equipment and emission-optimized facilities.
- We continuously improve our performance in the areas of work safety and health. For example, we set, review and evaluate OHS goals and pursue them consistently.
- We comply with all regional, national and global legal regulations and obligations relating to work health and safety.
- We give preference to suppliers who act in accordance with our principles. This means that we only purchase products and services that meet our high health and safety standards.

These principles ensure that our company meets the current quality standards for work safety, health and environmental protection. Our leadership team is responsible for ensuring that both managers and employees are aware of their contribution to this standard.

Urs Gantner,
Chief Executive Officer

September 26, 2025



Corporate Health and Safety Policy

Was wir für Gesundheit und Sicherheit tun

Wir wollen die Welt mit Vakuumlösungen verändern – das ist unser Anspruch als weltweit führende Entwicklerin und Herstellerin modernster Vakuumventile. Unseren Erfolg verdanken wir unseren Mitarbeitenden. Darum ist es uns ein Anliegen, dass diese in ihrem Arbeitsumfeld gesund und sicher sind. Mit diesem Ziel verbessern wir die Sicherheitsvorkehrungen unserer Unternehmensprozesse und -aktivitäten ständig und beachten dabei Folgendes:

- Wir leben eine ausgeprägte Sicherheits- und Gesundheitskultur. Dazu gehört, dass wir uns füreinander einsetzen, Verantwortung übernehmen, Probleme aktiv angehen, ständig dazulernen, transparent kommunizieren und alle Beteiligten einbeziehen.
- Wir pflegen ein Bewusstsein, nach dem wir nicht nur für unsere eigene Arbeitssicherheit und Gesundheit, sondern auch für die der anderen verantwortlich sind.
- Wir gewährleisten an all unseren Standorten eine gesunde und sichere Arbeitsumgebung, die dem Zweck, der Grösse und dem Kontext unseres Unternehmens sowie der spezifischen Art seiner Arbeits- und Gesundheitsschutzrisiken und -chancen angemessen ist. Deshalb fördern wir die aktive Beteiligung und Mitwirkung unserer Mitarbeitenden bzw. ihrer Vertretungen in allen Belangen rund um Sicherheit und Gesundheit. Zudem stärken wir ihr Wissen gezielt durch Schulungen und Unterweisungen.
- Wir verpflichten uns, Gefahren zu beseitigen und Arbeits- und Gesundheitsschutzrisiken zu reduzieren, um Unfälle und Verletzungen am Arbeitsplatz zu verhindern. Dies erreichen wir durch die Anwendung bester Fertigungs- und Geschäftspraktiken sowie die Verwendung von gefahrfreien Geräten und emissionsoptimierten Einrichtungen.
- Wir verbessern kontinuierlich unsere Leistung in den Bereichen Arbeitssicherheit und Gesundheit. Zum Beispiel setzen, überprüfen und evaluieren wir Arbeits- und Gesundheitsschutz-Ziele und verfolgen diese konsequent.
- Wir halten sämtliche regionalen, nationalen und globalen gesetzlichen Vorschriften und Verpflichtungen rund um Arbeitssicherheit und Gesundheit ein.
- Wir bevorzugen Lieferanten, die nach unseren Grundsätzen handeln. So kaufen wir nur Produkte und Dienstleistungen ein, die unseren hohen Sicherheits- und Gesundheitsansprüchen genügen.

Mit diesen Grundsätzen stellen wir sicher, dass unser Unternehmen die aktuellen Qualitätsstandards für Arbeitssicherheit, Gesundheit und Umweltschutz erfüllt. Unser Leadership Team trägt die Verantwortung dafür, dass sowohl Führungskräfte als auch Mitarbeitende sich ihres Beitrags zur Einhaltung dieses Standards bewusst sind.

Urs Gantner
Chief Executive Officer

A handwritten signature in black ink that reads 'Urs Gantner'.

September 26, 2025



Corporate Health and Safety Policy

Komitmen Kami terhadap Kesihatan dan Keselamatan

Kami berhasrat untuk mengubah dunia menerusi penyelesaian vakum (We want to change the world with vacuum solutions) – inilah matlamat kami sebagai peneraju global dalam pembangunan dan pembuatan injap vakum berteknologi tinggi. Kejayaan kami adalah hasil dedikasi para pekerja kami. Justeru, menjadi keutamaan kami untuk memastikan mereka kekal sihat dan selamat dalam persekitaran kerja mereka. Dengan matlamat ini, kami sentiasa menambah baik langkah-langkah keselamatan dalam semua proses dan aktiviti korporat kami, dengan memberikan perhatian khusus terhadap perkara-perkara berikut:

- Kami mengamalkan budaya keselamatan dan kesihatan kerja yang tersendiri. Ini merangkumi sikap saling prihatin, bertanggungjawab, menangani masalah secara proaktif, sentiasa belajar, berkomunikasi secara telus, dan melibatkan semua pihak berkepentingan.
- Kami memupuk kesedaran bahawa kami bertanggungjawab bukan sahaja terhadap keselamatan dan kesihatan diri sendiri, tetapi juga terhadap keselamatan dan kesihatan orang lain.
- Kami memastikan persekitaran kerja yang sihat dan selamat di semua lokasi operasi, yang bersesuaian dengan tujuan, skala, dan konteks syarikat serta sifat khusus risiko dan peluang berkaitan Kesihatan dan Keselamatan Pekerjaan (KKP). Oleh itu, kami menggalakkan penyertaan aktif dan perundingan daripada pekerja atau wakil mereka dalam semua hal keselamatan dan kesihatan, serta memperluas pengetahuan mereka melalui latihan dan bimbingan.
- Kami komited untuk menghapuskan bahaya dan mengurangkan risiko KKP bagi mengelakkan kemalangan dan kecederaan di tempat kerja. Kami melaksanakannya dengan mengaplikasikan amalan pembuatan dan perniagaan terbaik, serta menggunakan peralatan bebas bahaya dan kemudahan yang dioptimumkan dari segi pelepasan.
- Kami sentiasa menambah baik prestasi dalam aspek keselamatan dan kesihatan pekerjaan. Contohnya, kami menetapkan, menyemak dan menilai matlamat KKP serta melaksanakannya secara konsisten.
- Kami mematuhi semua peraturan dan kewajipan undang-undang di peringkat wilayah, negara dan global yang berkaitan dengan keselamatan dan kesihatan pekerjaan.
- Kami mengutamakan pembekal yang bertindak selaras dengan prinsip kami. Ini bermakna kami hanya membeli produk dan perkhidmatan yang memenuhi piawaian keselamatan dan kesihatan kami yang tinggi.

Prinsip-prinsip ini memastikan bahawa syarikat kami memenuhi piawaian kualiti semasa bagi keselamatan kerja, kesihatan dan perlindungan alam sekitar. Pasukan kepimpinan kami bertanggungjawab untuk memastikan bahawa semua pengurus dan pekerja menyedari peranan serta sumbangan mereka terhadap pencapaian piawaian ini.

Urs Gantner,
Ketua Pegawai Eksekutif

A handwritten signature in black ink that reads 'Urs Gantner'.

September 26, 2025